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Rada Miejska                                                                                                          

w Nowym Mieście Lubawskim 

P r o t o k ó ł Nr XXXVI/2013 

z XXXVI-tej sesji Rady Miejskiej w Nowym Mieście Lubawskim, odbytej w dniu 27 sierpnia 

2013 r. w sali posiedzeń Urzędu Miejskiego. 

Sesję rozpoczęto o godz. 16:00 , a zakończono o godz. 17:10. 

Na ustawowy skład 15 radnych w sesji według listy obecności uczestniczyło 15 radnych . 

( Lista obecności stanowi zał. Nr 1 do protokołu). 

( Lista obecności gości stanowi zał. Nr 2 do protokołu). 

Obrady prowadził - Przewodniczący Rady Miejskiej – Marcin Deja. 

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 

- Burmistrz Miasta - Józef Blank 

- Zastępca Burmistrza - Damian Artuszewski 

- Skarbnik Miasta - Aneta Gołębiowska 

- Sekretarz Miasta – Krzysztof Widźgowski 

- Pracownicy Urzędu Miejskiego - Grzegorz Orzeł, Dariusz Sobaszkiewicz, Tomasz 

Rogoziński. Katarzyna Markowska. 

Zatwierdzony porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji. 

- stwierdzenie quorum. 

2. Wybór sekretarza obrad.               

3. Przedstawienie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołów z XXXIV-tej i XXXXV-tej sesji Rady Miejskiej. 

5. Informacja z działalności międzysesyjnej Burmistrza Nowego Miasta Lubawskiego.  

6. Interpelacje i zapytania radnych. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXVI/179/2012 Rady Miejskiej w  

    Nowym Mieście Lubawskim z dnia 11 grudnia 2012 r. w sprawie uchwalenia   

    Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miejskiej Miasto Lubawskie na lata 2013-2035. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXVI/180/2012 Rady Miejskiej w  

    Nowym Mieście Lubawskim z dnia 11 grudnia 2012 r. w sprawie uchwalenia budżetu  

    Gminy Miejskiej Nowe Miasto Lubawskie na rok 2013. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej w formie dotacji celowej  

    Gminie Nowe Miasto Lubawskie z)s w Mszanowie na organizację dożynek  

    powiatowych. 
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10.Podjęcie uchwały w sprawie oddania w użyczenie na okres 5 lat w trybie  

     bezprzetargowym części nieruchomości gruntowej stanowiącej własność Gminy Miejskiej  

     Nowe Miasto Lubawskie. 

11.Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XV/95/2011 Rady Miejskiej w  

     Nowym Mieście Lubawskim z dnia 6 grudnia 2011 r. w sprawie przystąpienia do  

     sporządzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta     

     Nowe Miasto Lubawskie. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi  

      oraz zapobieganiu bezdomności zwierząt na terenie Gminy Miejskiej Nowe Miasto  

      Lubawskie na 2013 r. 

13.Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia projektu Gminy Miejskiej Nowe Miasto  

     Lubawskie/Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Nowym Mieście  

     Lubawskim pn.”Aktywni młodzi z perspektywami na przyszłość”. 

14.Informacja o pracach komisji Rady Miejskiej. 

15.Odpowiedzi na zapytania radnych. 

16.Zakończenie sesji. 

 

Przebieg posiedzenia: 

Ad. pkt. 1 

Przewodniczący Rady Miejskiej – M. Deja dokonał otwarcia XXXVI-tej sesji Rady Miejskiej 

stwierdzając na podstawie listy obecności, że w sesji uczestniczy 15 radnych, a więc obrady 

są prawomocne. 

Ad. pkt. 2 

 Przewodniczący Rady Miejskiej – M. Deja na sekretarza obrad zaproponował radnego – J. 

Oelberga, który wyraził zgodę na kandydowanie. Rada Miejska jednomyślnie (15”za”) 

wybrała radnego – J. Oelberga na sekretarza obrad. 

Ad. pkt. 3 

-Przewodniczący Rady Miejskiej – M. Deja odczytał wniosek Burmistrza z dnia 27 sierpnia 

2013 r. w sprawie  wprowadzenia zmian w porządku obrad. Wniosek stanowi zał. nr 3 do 

protokołu. 

Następnie poddał pod głosowanie zdjęcie z porządku obrad punktu : Podjęcie uchwały w 

sprawie zmiany uchwały Nr LXVIII/296/10 Rady Miejskiej w Nowym Mieście Lubawskim z 

dnia 20 lipca 2010 r. w sprawie szczegółowych zasad, sposobu i trybu udzielania ulg w 
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spłacie należności pieniężnych o charakterze cywilnoprawnym przypadających Gminie 

Miejskiej Nowe Miasto Lubawskie oraz jej jednostkom podległym ,do których nie stosuje się 

przepisów ustawy-Ordynacja podatkowa a także określenia warunków dopuszczalności 

pomocy publicznej w przypadkach, w których ulgi stanowić będą pomoc publiczną oraz 

wskazania organów uprawnionych do udzielania ulg. 

Radny –P. Jankowski 

Zapytał ile w 2012 r. i I półroczu roku 2013 wpłynęło do p. Burmistrza wniosków o ulgi ? 

Przewodn. RM – M. Deja 

Nie widzę związku między glosowaniem a wnioskiem radnego. 

Radny – P. Jankowski 

Jest okazja do złożenia wniosku. 

Przewodn. RM – M. Deja 

Proponuję w pkt. 6 porządku obrad ?  

Radny – P. Jankowski 

Proszę o przeniesienie mojego pytania do pkt.6 

Przewodn. RM – M. Deja 

W tej chwili jesteśmy w pkt.3 

Rada Miejska jednomyślnie ( 15”za”) wprowadziła powyższą zmianę do porządku obrad. 

Rada Miejska nie wniosła innych zmian do porządku obrad. 

Przewodniczący Rady Miejskiej – M. Deja przedstawił porządek obrad XXXVI-tej sesji Rady 

Miejskiej. 

Ad. pkt. 4 

Protokoły z XXXIV-tej i XXXV-tej sesji Rady Miejskiej były wyłożone do wglądu w pok. nr 

36 Urzędu Miejskiego, jak również przed sesją, a radni mieli możliwość zapoznania się z ich 

treścią.  

Sekretarz obrad XXXIV-tej  sesji – radny Mieczysław Kubacki nie zgłosił uwag do 

protokołu.  

Pozostali radni nie wnieśli uwag do protokołu. 

Protokół z  XXXIV-tej sesji Rady Miejskiej został przez Radę Miejską przyjęty jednomyślnie 

(15 „za”) . 
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Sekretarz obrad XXXV-tej sesji – radny W. Kłosowski nie zgłosił uwag do protokołu.  

Pozostali radni nie wnieśli uwag do protokołu. 

Protokół z XXXV-tej sesji Rady Miejskiej został przez Radę Miejską przyjęty przy 14 

głosach „za”i 1 wstrzymującym. 

Ad. pkt.5 

Informację z wykonania uchwał Rady Miejskiej w okresie między sesjami oraz o wydanych 

zarządzeniach Burmistrza Nowego Miasta Lubawskiego radni otrzymali wraz z 

zawiadomieniem na sesję, która stanowi zał. nr 4 do protokołu. 

Burmistrz Miasta –J. Blank przedstawił sprawozdanie z działalności międzysesyjnej w 

zakresie bieżącej działalności Burmistrza Miasta. 

Sprawozdanie i informacja zostały przyjęte przez Radę. 

Ad. pkt. 6 

Radni nie złożyli na sesji w formie pisemnej interpelacji. 

Radni wnieśli ustnie zapytania w sprawie: 

Radny – Z. Ewertowski  

-kto będzie finansował ponadprogramowe godziny w przedszkolu, czy będą to środki z 

budżetu państwa czy z budżetu miasta? 

Radny – P. Jankowski 

- czym będzie zajmowała się powołana przez p. Burmistrza Komisja ds. kanalizacji? 

- co zmieni w funkcjonowaniu Miejskiego Centrum Kultury przekazanie budynku w 

wieczyste użytkowanie tej jednostce organizacyjnej? 

-  ile będzie wynosiła stawka za odprowadzanie ścieków w roku przyszłym? 

-  doprowadzenia trawników przy ul. Narutowicza do idealnego stanu po robotach 

związanych z budową kanalizacji. 

Radny – M. Deja 

- jak funkcjonuje ustawa śmieciowa na terenie miasta? Czy są  skargi na funkcjonowanie tej 

ustawy? Jeśli tak, to czego dotyczą i jak zostały rozwiązane? 

Radna – L. Karczyńska 

- czy po nawiązaniu kontaktów z Biełogorskiem biznesmeni są zainteresowani jakąkolwiek 

inwestycją w Nowym Mieście Lubawskim, czy mają jakieś plany? 

- w związku z podpisaniem umowy o współpracę z Biełogorskiem należy rozważyć 

wprowadzenie w szkołach języka rosyjskiego.  

 

 



5 

 

Radny – K. Hoppe 

- uzupełnienia ławek pomiędzy ul. Kościuszki a rondem oraz na trawniku przed salą 

gimnastyczną Gimnazjum. 

Radny – K. Zgliczyński 

- jakiego rodzaju nawierzchnia będzie przy ul. Kazimierza Wielkiego? 

Radny – P. Jankowski 

- czy nad zadaniem inwestycyjnym przy Chrobrego 4 sprawuje opiekę kierownik robót,   

inspektor nadzoru? Kto jest odpowiedzialny za wykonane prace. Czy jest jakiś nadzór ze 

strony inwestora, właściciela? 

Ad.pkt.7 

Przewodniczący Rady Miejskiej – M. Deja po odczytaniu poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXVI/179/2012 Rady Miejskiej w Nowym Mieście 

Lubawskim z dnia 11 grudnia 2012 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Miejskiej Miasto Lubawskie na lata 2013-2035. 

Rada Miejska jednomyślnie (15 „za”)  podjęła uchwałę w tej sprawie. 

Uchwała Nr XXXVI/210/2013 – stanowi zał. nr 5 do protokołu. 

Ad. pkt. 8 

Pozytywną opinię Komisji Budżetu i Finansów przedstawił Przewodniczący Komisji – 

- J. Oelberg.  

Ponadto poinformował, że Komisja uznała przez aklamację wniosek Komendanta 

Powiatowego Policji – A. Wójcika, który zwrócił się o dofinansowanie dodatkowo 5 tys. zł. z 

przeznaczeniem na zakup radiowozu. 

Przewodniczący Rady Miejskiej – M. Deja po odczytaniu poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXVI/180/2012 Rady Miejskiej w Nowym Mieście 

Lubawskim z dnia 11 grudnia 2012 r. w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Miejskiej Nowe 

Miasto Lubawskie na rok 2013. 

Rada Miejska jednomyślnie ( 15”za”) podjęła uchwałę w tej sprawie. 

Uchwała Nr XXXVI/211/2013 – stanowi zał. nr 6 do protokołu. 

Ad. pkt. 9 

Przewodniczący Rady Miejskiej – M. Deja po odczytaniu poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej w formie dotacji celowej Gminie Nowe 

Miasto Lubawskie z)s w Mszanowie na organizację dożynek powiatowych.  

Rada Miejska jednomyślnie ( 15 „za”) podjęła uchwałę w tej sprawie. 

Uchwała Nr XXXVI/212/2013 – stanowi zał. nr 7 do protokołu.  
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Ad. pkt. 10 

 Przewodniczący Rady Miejskiej – M. Deja po odczytaniu poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie oddania w użyczenie na okres 5 lat w trybie bezprzetargowym części 

nieruchomości gruntowej stanowiącej własność Gminy Miejskiej Nowe Miasto Lubawskie. 

 W wyniku dyskusji Rada Miejska przy 13 głosach „za” i 2 wstrzymujących podjęła uchwałę 

w tej sprawie. 

Uchwała Nr XXXVI/213/2013 – stanowi zał. nr 8 do protokołu.  

Ad. pkt. 11 

Pozytywną opinię Komisji Rozwoju Gospodarczego przedstawił Przewodniczący Komisji – 

- K. Hoppe.  

Przewodniczący Rady Miejskiej – M. Deja po odczytaniu poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XV/95/2011 Rady Miejskiej w Nowym Mieście 

Lubawskim z dnia 6 grudnia 2011 r. w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta Nowe Miasto Lubawskie. 

Rada Miejska jednomyślnie (15”za”) podjęła uchwałę w tej sprawie. 

Uchwała Nr XXXVI/214/2013 – stanowi zał. nr 9 do protokołu. 

Ad. pkt. 12 

Przewodniczący Rady Miejskiej – M. Deja po odczytaniu poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobieganiu bezdomności zwierząt na terenie Gminy Miejskiej Nowe Miasto Lubawskie na 

2013 r. 

Rada Miejska jednomyślnie ( 15 „za”) podjęła uchwałę w tej sprawie. 

Uchwała Nr XXXVI/215/2013 – stanowi zał. nr 10 do protokołu.  

Ad. pkt. 13 

Przewodniczący Rady Miejskiej – M. Deja po odczytaniu poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie zatwierdzenia projektu Gminy Miejskiej Nowe Miasto  

Lubawskie/Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Nowym Mieście Lubawskim 

pn.”Aktywni młodzi z perspektywami na przyszłość”. 

 Rada Miejska jednomyślnie ( 15 „za”) podjęła uchwałę w tej sprawie. 

Uchwała Nr XXXVI/216/2013 – stanowi zał. nr 11 do protokołu.  

Ad. pkt. 14 

Przewodniczący stałych komisji Rady Miejskiej przedstawili informacje o pracach komisji: 

Komisji Budżetu i Finansów - Jarosław Oelberg, 

Komisji Rozwoju Gospodarczego – Krzysztof Hoppe, 
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Komisji Problematyki Społecznej- Jerzy Szczepański, 

Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Turystyki – Zbigniew Ewertowski 

Ad. pkt. 15 

Na zapytania radnych odpowiedzi udzielili: 

Dyrektor Zespołu Szkolno-Przedszkolnego – E Kijora 

Jeśli chodzi o dotację celową do tej pory rodzice płacili 3,20 zł. za każdą godzinę dodatkową. 

5 godz. było bezpłatne. W tej chwili rodzice płacą za każdą godzinę dodatkową 1 zł., 

natomiast reszta tj. dotacja celowa z ministerstwa. 

Burmistrz Nowego Miasta Lubawskiego – J. Blank 

Jeśli chodzi o ustawę śmieciową Związek Gmin ”Czyste Środowisko” przejął zadania gmin. 

Został ogłoszony przetarg na obsługę naszego sektora. Wygrało konsorcjum, w którym jest 

również nasza spółka MPGKiM , która jako operator zbiera odpady na terenie miasta. Było 

wiele obaw. Państwo też je wyrażaliście, również mieszkańcy na spotkaniach. Okazuje się, że 

strach ma wielkie oczy. Jakieś sporadyczne problemy były i tego nie ma co ukrywać, ale 

patrząc globalnie na cały kraj, czy nawet na nasz związek, to na terenie miasta ustawa ta 

weszła w życie bardzo łagodnie i dość dobrze została odebrana przez mieszkańców. Wystąpił 

też tutaj taki wątek dotyczący sławetnego już wysypiska śmieci w centrum miasta. Chciałbym 

tu zdementować słowa, które sensacyjnie dość brzmiały, ponieważ były to odpady 

komunalne, ale zbierane przez naszą spółkę przy gniazdach do selektywnej zbiórki odpadów 

komunalnych. A więc były to przede wszystkim odpady typu plastiki i metal oraz inne 

podrzucone w workach. Natomiast nie były to, odpady biodegradowalne, czy te które 

powodują jakieś zagrożenie epidemiologiczne. Do 3 miesięcy mamy prawo składować takie 

odpady, choć one nie leżały tam 3 miesiące, bo nasza spółka zbierała je codziennie. W 

momencie kiedy się nazbierał zbiornik KP7 były wywożone do Rudna. Był rzeczywiście, raz 

czy dwa razy, przypadek kiedy w jednym zbiorniku KP7 się nie zmieściły i przez weekend 

leżały. Zarówno RIOŚ jak i WIOŚ po konsultacjach wcześniejszych, a również wtedy kiedy 

temat został nagłośniony przez niektóre media potwierdzono, że do 3 miesięcy możemy takie 

odpady składować, co oczywiście nie miało miejsca, ale ktoś próbował zrobić tanią sensację. 

Na dzień dzisiejszy ustawa śmieciowa funkcjonuje w Nowym Mieście Lubawskim dość 

dobrze. Nasza spółka większych problemów z odbiorem odpadów nie ma. Odbywa się to 

dość sprawnie. Nie wszyscy potrafią się dostosować, jeśli chodzi o wystawienie pojemników 

przed posesję, co nakazuje ustawa , ale nie rzutuje to na całość realizacji ustawy. Odbywa się 

to dość sprawnie. Jeśli tak dalej będzie, to wszystko będzie w porządku. Spółka porozumiewa 

się z podmiotami, które prowadzą działalność gospodarczą i ze Spółdzielnią Mieszkaniową. 
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W dość dużej częstotliwości odbiera odpady komunalne. Otwarta jest na sugestie 

mieszkańców. Zdarza się jeszcze, ale ta sytuacja z czasem zaniknie,  że gniazda bywają nieco 

przepełnione. Ale to też nie do końca, bo czasem jest połowę pojemnika przepełnione, a 

mieszkańcy podstawiają odpady w workach nie wrzucając do środka pojemników. Musimy 

się tej kultury jako społeczeństwo nauczyć. Generalnie uważam, że z wdrażaniem ustawy 

śmieciowej na terenie miasta nie ma większego problemu, Ja, osobiście jestem zadowolony. 

- jeśli chodzi o Biełogorsk podpisaliśmy porozumienie w Nowym Mieście Lubawskim.  

Rewizyta nastąpi w miesiącu X. br. w Biełogorsku i tam zostanie parafowana  umowa . 

Wtedy staniemy się pełnoprawnymi partnerami. Plany co do współpracy przedsiębiorców są. 

One już się zawiązały wcześniej niż umowa była podpisana. Nasz przedsiębiorca w zakresie 

transportu drogowego już współpracuje z przedsiębiorcą z Biełogorska.  Tam będziemy już 

prowadzić rozmowy z przedsiębiorcami, żeby zainteresować naszych rynkiem pracy , usług i 

towarów, które są wytwarzane. Myślę, że pobyt w Biełogorsku zapoczątkuje faktyczną 

współpracę. 

- co do nauki języka, oczywiście temat jest aktualny. Myślę, że będziemy do tego zmierzać. 

Natomiast to się nie zadzieje w tym roku. 

Z-ca Burmistrza – D. Artuszewski 

-Odnośnie pytania dot. powołania zespołu realizującego projekt” Rozbudowa i modernizacja 

systemów kanalizacyjnych na terenie Nowego Miasta Lubawskiego”. Takie zarządzenie było  

potrzebne w związku z ubieganiem się o dofinansowanie w ramach Programu Operacyjnego 

Warmia i Mazury. Zarządzenie to wyznacza osoby do pełnienia obowiązków przy realizacji 

czynności w ramach projektu. Utworzenie zespołu umożliwia uzyskanie większej ilości 

punktów przy ocenie wniosku. Czynności w ramach tego projektu są czasochłonne , jest to 

duża odpowiedzialność . Są realizowane w ramach podstawowego zakresu obowiązków i nie 

wiążą się z dodatkowym wynagrodzeniem. 

- pytanie dot. zasadności przekazania budynku MCK w wieczyste użytkowanie tej instytucji. 

Działanie to jest konieczne w celu realizacji przez te jednostkę inwestycji, które podlegają 

dofinansowaniu ze źródeł zewnętrznych czy to z Ministerstwa Kultury i Dziedzictwa 

Narodowego  czy to ewentualnie ze środków Unii Europejskiej. 

- wysokość stawki za odprowadzanie ścieków. Tu już kilkakrotnie podkreślaliśmy, że na 

dzień dzisiejszy, dopóki się nie skończy obecny okres rozliczeniowy nie da się w sposób 

jednoznaczny określić wysokości stawki na rok przyszły. Jednak z całą pewnością 

przewidujemy, że wzrost tej stawki na pewno nie nastąpi. 



9 

 

- inwestycja „Budowa kanalizacji sanitarnej przy ul. Narutowicza” jest niezakończona. 

Zgodnie z umową wszelkie nawierzchnie zostaną przywrócone do stanu niepogorszonego niż 

pierwotny. Można się jednak spodziewać, że przy okazji będą realizowane jakieś nowe 

inwestycje, co wiąże się z dodatkowymi nakładami finansowymi. Poza tym trzeba pamiętać, 

że jest to droga wojewódzka. 

- odnośnie uzupełniania ławek na terenie  miasta  działania te są w dalszym ciągu 

podejmowane. W kolejnych latach będziemy uzupełniać ławki.  Lokalizacje, o których p. 

radny wspominał, będą uwzględnione. 

- odnośnie pytania  dot. nawierzchni jaka będzie zastosowana przy przebudowie ul. 

Kazimierza. Z uwagi na lokalizację i w związku z uzgodnieniami z Wojewódzkim 

Konserwatorem Zabytków nawierzchnia będzie wykonana jeśli chodzi o jezdnię z kostki 

kamiennej, czyli w stylu historycznym, a chodnik z płyt granitowych z elementami kostki 

kamiennej. Na pewno wpłynie to znacząco na podniesienie estetyki tej ulicy w centrum 

miasta, 

-odnośnie pytania dot. nadzoru nad realizacją modernizacji budynku przy ul. Chrobrego 4. 

Zgodnie z ustawą - Prawo budowlane tego rodzaju roboty nie wymagają inspektora nadzoru. 

Bieżący nadzór jest sprawowany przez pracownika Urzędu Miejskiego, 

Radny – P. Jankowski 

- kto odbierał roboty tzw. zanikające na zadaniu inwestycyjnym i gdzie one są 

odnotowywane? Czy jest prowadzony dziennik budowy? 

Z-ca Burmistrza – D. Artuszewski 

W związku z tym, że rozliczenie jest ryczałtowe, roboty na bieżąco są monitorowane. Odbiór 

jest przewidywany jeden, końcowy, całościowy. 

Radny – P. Jankowski 

p. przewodniczący proszę o konkretną odpowiedź, bo robót zanikających nie można odebrać  

w końcowym odbiorze. Przy docieplaniu budynku są to bardzo ważne roboty, które zostały 

wykonane. Czy prawidłowo zostały wykonane i kto jest odpowiedzialny? Pytałem o nazwisko 

konkretnego urzędnika. 

Burmistrz – J. Blank 

Zadanie jest realizowane, tak jak Pan Z-ca powiedział, w ramach ryczałtu . Jest określony 

zakres robót do wykonania. Na bieżąco jest monitorowany.  Żadnych częściowych odbiorców 

nie ma. Na zakończenie robót będzie odbiór. 

 

 



10 

 

Komendant Powiatowy Policji - M. Wójcik 

W imieniu własnym i policjantów podziękował za wsparcie finansowe z przeznaczeniem na 

zakup radiowozu. 

Ad.pkt.16 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej – 

M. Deja zamknął obrady XXXVI-tej sesji Rady Miejskiej. 

 

Sekretarz obrad:                                                                 Przewodniczący Rady Miejskiej 

Jarosław Oelberg                                                                              Marcin Deja 

 

 


